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Zwracam sig z uprzejrn? proSb4 w imieniu mieszkaric6w osiedla

Kazimierza Wielkiego przy ulicy Plockiej i osiedla Zawi(;le przy ulicy

Willowej o zamontowanie s ilowni zewnQtr znych.

Zuwaginapolozenie osiedla WZy ulicy Plockiej konieczne jest tutaj

zamontowanie takiej silowni, aby mies zkancy mogli swobodnie

korzysta C, z urz1dzen na Swiezym powietrzu.

Na ZawiSlu tez nie ma silowni zewnEtrznej, ateren nalel4cy do miasta

przy ulicy Willowej bgdzie optymalnym miejscem na lokalizacjg

silowni i miejscem relaksu dia mieszkaric6w.

Uprzejmie proszg Pana Prerydenta o pomoc w tej sprawie.
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